
 
 
 
 
 

 
 
Škola má zelenou 
2009/2010 – 14. ročník 



 
Velevážení žáci, učitelé, kuchařky, uklízečky, 
rodiče, sourozenci, zastupitelé a ostatní. Do vašich 
rukou zavítal školní časopis, který vytvořili 
deváťáci. Přečtěte si, co jste ještě nevěděli a 
zasmějete se tomu, co jste ještě v životě neviděli. 
Pokračování již na straně označené s číslem 2 !!! 
 
 
 
 
 
 

 



Tak schválně, kdo z vás si všiml, že Občasník už se 
nejmenuje Občasník, ale Školní život? Neustále si 
myslíme, že co se týče školního časopisu jste 
MÁLO AKČNÍ. Proto jsme název museli vymyslet 
my, žáci 9-tého ročníku. A na vás bylo odsouhlasit 
jeden z návrhů. Nejvíce hlasů získal právě ŠKOLNÍ 
ŽIVOT. Nikde není psáno, že další generace po nás 
tento název časopisu musí zanechat  Přesto si 
myslíme, že ŠKOLNÍ ŽIVOT vypovídá za vše, 
nejedná se o příspěvky z domu, ale právě ty, které 
se odehrávají ve škole!!! Doloženo je to testy a 
zajímavostmi- většinou z internetu, ale někdy také 
z našich hlav.  
 
 
 



Nápomocníček 
Obrázky doložené k textu – malovali 
žáci ZŠ. 
Fotografie – focené učiteli a dětmi z 
naší ZŠ. 
Facebook–anglická stránka na 
internetu  
(možnost chatování s kamarády, 
prohlížení fotografií, posílání různých 
animací atd…) 
 
Youtube – internetová stránka, kde je 
možnost přehrávat video soubory 
(písně, texty, vtipy, nahrávky…)  
 
 
 



 
 
Zákaz mobilu ve škole 
,,Den D‘‘ 

Pedagogická rada 14.4.2010 
Z rozhodnutí ředitelky školy a všech vašich učitelů 
 je zakázáno použití mobilů během hodiny i o přestávkách. 
 Zákaz byl vydán na základě toho, že žáci zneužívali 
mobilní telefony k natáčení a focení žáků,  zveřejňování 
na internetu a k dávání nepozoru v hodině. 
                                  Pavel Hanyk, Matouš Dvořák 9tř.  

 

Co na to žáci z našich řad? 

Vadí mi to z toho důvodu, že nemůžu zavolat domů, 
když se něco stane. Tomáš Mácha 6.tř. 
(může být použita školní linka) 
 
Mě to zas tak nevadí, nenosím žádný. Richard Mauer 7.tř. 
 
Vadí mně to, nemůžu se zabavit. David Lev 8.tř. 
 
Nelíbí se mi to – zrušit, zrušit!!!! Jirka Janků 9.tř. 
 

 

 



 

Vědí o nás už i ve svitavském 
divadle. Začalo to tak. Pan 
učitel Mikeš nám řekl, že 
loutkaři pojedou do Svitav do 
divadla. První co nás napadlo 
bylo, kouknem na nějaké 
herce, zajdem do města a 
pojedeme domů. Tak to ale 
vůbec nebylo. To my jsme si 
zkoušeli vodit jiné loutky a z 
,,fleku” vymyslet nějaký krátký 
děj pohádky. A jak se tato akce 
líbila klukům ze sedmé třídy?? 
 

 
 
 



Co všechno se dozvíte na 
Facebooku? 
Nejvtipnější poznámky a přeřeky učitelů 
z různých  škol 

Učitelka v dějepise: Jestli je ti zima tak si sundej mikinu!!=D 

O přestávce vylezl do pětimetrové výšky na třímetrový 
strom :D 

O přestávce hraje i přes zákaz na klavír i přes to, že je zamknutý:D:D:D 

Jezdí po třídě na židli! A to bez řidičského průkazu !! =D 

Uč: řekni něco o Madagaskaru.. 
Žák: natáčel se tam animovaný film...  
Uč: a jaká zvířata tam žijí?.. 
Žák: král Jelimán...=D 
 
Žák:Paní učitelko, já vás neslyším.. 
Učitelka:Tak si pořid brýle..:-D 
 

Při diktátu: Chlapci na dvoře honili ptáky a dívky jim 
pomáhaly!=D 

 
 
                         



      
 
Dne 20. Dubna 2010 se vydala 8. třída směr Lavičné pomoci 
alespoň trochu naší matičce Zemi, když bude mít za pár dní ten 
svátek. 
V Lavičném na ně už čekal pan Šindler s traktorem a s vlečkou. A 
proč? No aby se mohla naplnit odpadky, které pohodili někteří lidé-
,,prasátka´´ u silnice nebo do lesa. Někoho napadne, proč na těch 
pár krabiček od cigaret nebo pet-flašek je potřeba vlečka? To 
byste se divili, co jsou lidé schopni vyhodit. Zmíněné krabičky a 
flašky, popř. papírky a sáčky nikoho nepřekvapily, ale to nebylo 
všechno. Součástí sbírky byly i pneumatiky, hromady konzerv a 
zavařovacích sklenic, kanystry s vylitým olejem, rozbitá kupa 
zářivek, několik bot, obraz svatých, rádio i kanystr s kyselinou. A to 
není zajisté vše. 
Čím více se žáci přibližovali k Banínu, tím více se vlečka plnila. Za 
Banínem na louce už čekali žáci ze Březovské ZŠ. Jejich sbírka 
také nebyla malá. 
Za odměnu si každý opekl párek a dostal nějaké drobnosti. Když 
se daly odpadky obou škol dohromady, byla vlečka plná. Toto se 
opakuje každým rokem. Nejsmutnější je, že příští rok to nebude 
lepší! Doufejme, že všichni, kteří se této akce zúčastnili, rozhodně 
nepřispějí k naplnění vleček budoucích.   

                    Milena Řezníčková- učitelka, která se této akce 
zúčastnila společně s 8. třídou.                   
 

 

 



 

 

Jednoho dne jela 8. a 9. třída na 
dokumentární film, který se jmenoval 
Nicholas Winton- Síla lidskosti. Film 
vypráví o unikátní akci záchrany dětí, 
Která nemá v dnešní historii lidstva 
obdoby. Dojmy některých žáků si 
můžete přečíst ve školním časopisu 
který si můžete zapůjčit ve škole . 
 

 
 
 
            

 



   

Již nějakou dobu nás navštěvuje pán Erich Stündl. 
Většinou navštěvuje 8. a 9. ročník. Mluví převážně o 
drogách a právu (rodinném, pracovním, obecném.…) 
Letos se kantoři školy rozhodli pana E.Š. opět pozvat. A to i 
proto, že někteří jedinci z 9. ročníku jeli na soutěž PRÁVO 
NA KAŽDÝ DEN.  
Zjišťovali co nejvíce informací, aby mohli vědomosti uplatnit. 
 Dozvěděli se toho opravdu mnoho a myslím, že se to všem 
líbilo. 
Před odjezdem nám pan E.Š. pověděl něco málo o drogách. 
A s tím souvisí naše anketa….  
 

                    ,, Jaký je tvůj názor na drogy´´  
  a)Nic mi to neříká! Nemám o ně zájem! -->80% žáků z naší 
školy 

b)Nevím, ještě jsem s nimi nepřišel/a do styku! -->0% žáků 
z naší školy 

  c) Zkusit se má všechno!-->15% žáků z naší školy 

  d) Zajímají mě, ale mám z nich strach! -->0% žáků z naší 
školy 

  e) Jsou hustý! Občas si něco dám! -->5% žáků z naší školy 

                  Jak jsme postupovali při této anketě? 
-zeptali jsme se 20 vybraných žáků školy (7-9 roč.) 
-jeho hlas jsme si zapsali-a potom přepočítali na procenta     (trojčlenkou .. :D:D) 

 
 

 



Školní besídka pro maminky               

         -  velice pestrý program  
         -  barevné efekty 
         -  sál plný srdíček 
         -  mnoho lidí 

 
Tato besídka byla určená 
taky pro děti. Ptali jsme se 
některých jedinců ze všech 
tříd jaký měli z besídky 
dojem…co se  jim nejvíc 
líbilo. 
NEVÍME JAK JSME TO 
UDĚLALI, ALE VYHRÁL 
NÁŠ CIRKUS.  (děkujeme za 
nápad paní uč. Veselé-naší 
bezva třídní). 
Pocity dětí byly úžasné!  
-někdo by tam nedával tolik 
divadelních  vystoupení 
družiny  
- někdo by navrhoval lepší 
aparaturu. (špatné 
ozvučení). 



 

První stupeň se nám vydal na 
školní výlet do Ostravy. I přesto, 
že u nás počasí nebylo příliš 
úžasné, v Ostravě se slunce 
rvalo mezi lidi. Všichni byli moc 
spokojení. Žáci od 1. do 5. třídy 
si přivezli nezapomenutelné 
zážitky, které po příchodu domů 
ihned ,,vyslepičili´´ rodičům.  
 
 
 
 
 



Události, které se ještě  
uskuteční: 

- Atletický trojboj 
- Výlet druhý stupeň- 

PRAHA 
( příspěvky od žáků 
neuvidíme, jelikož se 
tyto akce uskutečnily 
později, než jsme 
časopis odevzdali 
k tisku).  
 
Pevně doufáme, že 
se nám tyto akce 
budou líbit, a že si je 
užijete na 100% . 



 

V úterý 15.6 se druhý stupeň chystá 
na výlet do Prahy. 
Je nachystaný speciální program na 
první den, kdy každý ročník bude 
dělat průvodce na nějakém místě. 
9. ročník má zadané Václavské náměstí a hradní stráž. 
Druhý den je zábavná Praha. :) Tak 
si to snad užijeme. Všichni se těší, 
hlavně na chatky. 
Doufáme, že my deváťáci budeme 
mít delší večerku :), protože si 
chceme ty poslední dny se 
základkou užít. :D  

  
 
 

 



Kde a jak strávit prázdniny 
S blížícími se prázdninami nastává i dilema, kde a 
jak je strávit. No a my jsem se rozhodli vám 
s tímto problémem pomoci. Doufáme, že si nějaký 
z těchto typů vyberete a užijete si ty 2 úžasné 
měsíce volna plnými doušky 

Léto na chatě- ani nevíte kolik srandy se na 
takové chatě dá zažít. A navíc, když se u toho 
sejde parta skvělých lidí, tak se nikdy nemůžete 
nudit P.S. rodiče nechte doma:D 

Vyražte na cyklovýlet- udržíte si kondičku a navíc 
potkáte spoustu nových a zajímavých lidí.  

Koupaliště nebo přehrady- No určitě nikdo z nás 
v takových horkých dnech nepohrdne pořádným 
osvěžením. Proto si vyražte na nejbližší 
koupaliště nebo přehradu. Sranda a dobrý pocit 
vás určitě neminou. 

Výlet na in-linech (kolečkové brusle)  



 
 



Zda-li byste měli 
zájem o příspěvky od 
dětí z naší ZŠ, 
můžete si je přijít 
přečíst do školy. 
Tato možnost tady 
opravdu je.   
 
 
Na elektronické podobě pracovala 
Tereza Štěpánková a Martin Petr 
 


